
2002年年年年5月月月月15日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

羅致光議員羅致光議員羅致光議員羅致光議員就“促進殘疾人士就業”就“促進殘疾人士就業”就“促進殘疾人士就業”就“促進殘疾人士就業”

提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於本港的殘疾人士失業率偏高，本會促請政府制定適當措施，以增加具工作
能力的殘疾人士獲聘用的機會，並訂立聘用殘疾人士的指標，由政府部門、公營

機構及受資助機構帶頭實施，以及推動各有關機構制定殘疾人士招聘政策及程

序。”

 (Translation)

Motion on “Promoting the employment of people with disabilities”
to be moved by Hon LAW Chi-kwong

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 15 May 2002

Wording of the Motion

“That, as the unemployment rate of people with disabilities in Hong Kong is on the
high side, this Council urges the Government to formulate appropriate measures to
increase the employment opportunities of people with disabilities who are able to
work; to establish an indicator for employing people with disabilities and have
government departments, public bodies and subvented organizations to take the lead
in its implementation; and to encourage the relevant organizations to formulate
policies on and procedures for recruiting people with disabilities.”


